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Zápis ze 17. řádného zasedání AS FSE UJEP 

ze dne 18. 6. 2025 od 10 hod. v místnosti MO409 
 

Přítomní senátoři:     Akademická komora AS FSE UJEP  

   PhDr. Bc. Kateřina Smejkalová, Ph.D. – předsedkyně senátu 

Ing. Michaela Jánská, PhD.    

Ing. Petra Olšová, Ph.D.  

                                     Mgr. Alexandra Petrů, Ph.D. 

                                     Ing. Tomáš Sýkora, Ph.D. 

 

    

   Studentská komora AS FSE UJEP 

Bc. Jan Brázda – místopředseda senátu 

Bc. Petr Jaroš 

Bc. Martina Kindl 

Bc. Vít Martin 

Matouš Terč 

      

Vedení fakulty:          Ing. Miroslav Kopáček, Ph.D. – děkan FSE UJEP 

Mgr. Ondřej Moc, Ph.D. – proděkan pro vnitřní záležitosti 

Ing. Dita Štyvarová, Ph.D. – proděkanka pro studium 

Ing. Martin Špaček, Ph.D. – proděkan pro rozvoj a vnější vztahy 

                                     Ing. Dagmar Kubišová – tajemnice fakulty  

 

     

Hosté:    Ing. Mgr. Petr Novák – předseda AS FŽP UJEP 

  

Omluvení senátoři: Ing. Lucie Kopáčková, Ph.D. – senátorka za AKAS FSE UJEP 

                                  Ing. Jan Macháč, Ph.D. – senátor za AKAS FSE UJEP 

                                 

Neomluvení senátoři: Jiří Drahoš 

 

Dále jsou v zápise všechna jména přítomných uváděna bez titulů. 
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Program zasedání AS FSE UJEP: 

1. Schválení programu zasedání  

2. Kontrola úkolů z minulého zasedání  

3. Jmenování členů Vědecké rady FSE UJEP   

4. Prezentace předsedy AS FŽP UJEP k e-volbě  

5. Různé 
  

 

Zasedání AS FSE UJEP bylo zahájeno v 10 hod. 

Zasedání zahájila předsedkyně AS FSE UJEP Kateřina Smejkalová, která v úvodu přivítala 

všechny senátory, pana děkana a členy vedení fakulty. Sdělila, že ze zasedání se řádně omluvila 

senátorka Lucie Kopáčková a senátor Jan Macháč (oba z AKAS FSE UJEP), dále omluvila 

senátora Petra Jaroše (ze SKAS FSE UJEP), který se k jednání připojí později. Rovněž avizovala 

pozdější příchod hosta zasedání, pana Petra Nováka, předsedy AS FŽP UJEP, který přednese na 

senátu plánovanou prezentaci k elektronické volbě. Předsedkyně senátu návazně konstatovala, že 

se senát na svém zasedání dne 18. 6. 2025 sešel v počtu 8 senátorů, a že je tudíž usnášeníschopný. 

Skrutátorem zasedání byl určen senátor Matouš Terč ze SKAS FSE UJEP.   

 

Ad 1) Schválení programu zasedání 

Předsedkyně AS FSE UJEP představila všem senátorům program zasedání, který jim byl předem 

zaslán. Další připomínky ani doplnění ke změně programu vzneseny nebyly, proto senát přistoupil 

k hlasování.  

Návrh usnesení: AS FSE UJEP schvaluje předložený program zasedání. 

Výsledek hlasování: přítomno 8; pro 8, proti 0, zdrželo se 0 

Závěr hlasování: Návrh byl přijat.  

 

Ad 2) Kontrola úkolů z minulého zasedání 

a) Elektronizace cestovních příkazů – dotaz bude položen na dalším zasedání AS UJEP 

v září.   

b) Zviditelnění činnosti AS FSE UJEP v rámci akademické obce – tento bod projednávání 

byl přesunut do bodu Různé  

Ad 3) Jmenování členů Vědecké rady FSE UJEP 

Předsedkyně senátu Kateřina Smejkalová předala slovo děkanovi fakulty Miroslavu Kopáčkovi, 

který přednesl senátu záměr jmenovat nové členky a členy Vědecké rady FSE UJEP. Děkan 

Miroslav Kopáček nejprve uvedl, že funkční období Vědecké rady FSE UJEP (dále jen VR FSE 

UJEP) je shodné s funkčním obdobím děkana, tj. 4 roky, a proto je nyní nutné na začátku nového 

funkčního období ustanovit nové složení VR FSE UJEP. Navržený počet členů VR FSE UJEP je 

nyní nově 21, z toho 12 interních, 8 externích + osoba děkana. (Přesný seznam všech navržených 

členů VR FSE UJEP je uveden v příloze tohoto zápisu). V následné diskuzi položila senátorka 

Petra Olšová děkanovi Miroslavu Kopáčkovi doplňující dotaz ohledně procesu výběru některých 

navrhovaných interních členů. Pan děkan uvedl, že se jednalo o adekvátní volbu z interních 

zaměstnanců, kteří disponují hodností docent a pracují na fakultě na plný úvazek. Vzhledem 

k tomu, že žádné další dotazy již nepadly, přistoupil senát k hlasování.   
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V průběhu představování dokumentu se na jednání dostavil místopředseda senátu Jan Brázda, počet 

senátorů se tedy zvýšil na 9. 
 

Návrh usnesení: AS FSE UJEP vyslovuje souhlas se jmenováním členek a členů Vědecké rady 

FSE UJEP.  

Výsledek hlasování: přítomno 9, pro 7, proti 0, zdrželi se 2 

Závěr hlasování: Návrh byl přijat. 

 

Ad 4) Prezentace předsedy AS FŽP UJEP k e-volbě 

Na žádost senátorů (Zápis ze zasedání AS FSE UJEP z 19. 3. 2025, bod č. 6) pozvala předsedkyně 

senátu na aktuální zasedání AS FSE UJEP předsedu AS FŽP UJEP, pana Petra Nováka, který je 

také předsedou komise pro digitalizaci AS UJEP, a požádala jej o úvodní slovo k e-volbě, kterou 

realizuje AS FŽP UJEP již několik let. Dovysvětlila, že AS FSE UJEP bude na podzim realizovat 

tzv. dvoucestnou volbu, tj. řádné volby do AS FSE UJEP se uskuteční tradiční, papírovou formou 

a řádné volby do AS UJEP již volbou elektronickou.    
 

Předseda AS FŽP UJEP Petr Novák velmi podrobně pohovořil o svých zkušenostech s e-volbou, 

vyzdvihl jednak přednosti e-volby (hlavně zvýšení dostupnosti pro studenty kombinovaného 

studia, a tím i vyšší volební účasti ve volbách), ale také některá úskalí e-volby spočívající hlavně 

v nastavení konkrétních parametrů spojených s e-volbou (přístupové klíče, kódování, šifrování), a 

dal senátu některá doporučení (např. aby volby do obou senátů neprobíhaly v jeden čas, ale byly 

od sebe vzájemně odlišeny). V diskuzi zazněl dotaz týkající se časové náročnosti přípravy e-

voleb, přičemž Petr Novák sdělil, že standardní doba přípravy je 5 dní, s tím, že parametry doby 

trvání voleb si nastavuje volební komise ve spolupráci s CI UJEP. Senátorka Michaela Jánská 

požádala o shrnutí průběhu e-voleb, bylo sděleno, že CI připraví pro členy volební komise měsíc 

či dva předem „volby nanečisto“, aby se se systémem seznámili. Dále byla diskutovaná i 

„životnost“ aplikace, s ohledem na rychle se rozvíjející kvantové počítače, které by mohly ohrozit 

bezpečnost asymetrického šifrování.  

 

Senátoři vzali veškeré informace o e-volbě na vědomí a předsedkyně Kateřina Smejkalová 

poděkovala Petru Novákovi za jeho prezentaci, která bude senátorům též poskytnuta.     
 

V průběhu prezentace se na jednání senátu dostavil senátor Petr Jaroš, počet senátorů se zvýšil 

na celkových 10.  

 

Ad 5) Různé  

1. Zviditelnění činnosti AS FSE UJEP – návrh koncepce: předsedkyně senátu poděkovala za 

náměty, které senátoři vkládají do dokumentu na Google Disk. Zmínila, že je to „živý“ dokument 

a lze do něj stále svými podněty přispívat. Uvedla také, že ve spolupráci s vedoucí studijního 

oddělení Lenkou Petlákovou umístila do sekce „Frequently asked questions (FAQ)“ podsekci 

často pokládaných otázek ohledně akademického senátu. Požádala senátora Tomáše Sýkoru o 

vložení tohoto seznamu otázek i na webovou stránku senátu. První akcí v rámci tohoto návrhu 

koncepce bude zápis studentů do 1. ročníku studia v pondělí 23. 6. 2025, kdy budou předsedkyně i 

místopředseda senátu prezentovat studentům informace o akademickém senátu.   

2. Tajemnice Dagmar Kubišová uvedla, že probíhá příprava nové kolektivní smlouvy, a že 

obdržela e-mail, že se prostřednictvím akademického senátu budou moci podávat připomínky. 
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3. Senátorka Alexandra Petrů podala podnět k projednání systému podávání podkladů ke 

kvalifikačním pracím. Je náročné zkombinovat časové možnosti studentů především 

z kombinovaného studia, vedoucích prací a sekretariátu katedry. Diskutována byla myšlenka 

elektronického podávání podkladů. Místopředseda Jan Brázda tento podnět podpořil a podělil se o 

zkušenosti některých jeho kolegů studentů. Děkan Miroslav Kopáček poděkoval za podnět a 

sdělil, že se jím bude nadále zabývat a nevylučuje možnost jeho realizace, pokud nebudou zjištěny 

nějaké závažné překážky. 

4. Místopředseda Jan Brázda informoval AS FSE UJEP o své účasti na Mezinárodním evaluačním 

panelu (MEP). Představil senátorům vedení panelu a stručně je seznámil s průběhem zasedání. 

Hodnotí jej jako přínosné a nabyl dojmu, že fakulta bude hodnocena kladně. Poděkoval následně 

panu děkanovi Miroslavu Kopáčkovi a paní proděkance pro vědu a dr. studium Lence Slavíkové 

za možnost se zúčastnit. 

5. Tajemnice Dagmar Kubišová na závěr uvedla, že se připravuje nový vnitřní mzdový předpis a 

nabídla představení změn akademickým pracovníkům. 

 

 

Předsedkyně senátu následně ukončila zasedání, poděkovala všem za přítomnost a aktivní účast, 

popřála všem krásné letní prázdniny a pozvala na další řádné zasedání AS FSE UJEP, které se 

uskuteční 24. 9. 2025 od 10 hod. v místnosti MO 409. 

 

Zasedání AS FSE UJEP bylo ukončeno v 11:08 hod. 

 

Zápis provedl: Jan Brázda   

Zápis ověřila a předala k připomínkování: Kateřina Smejkalová 

Zápis schválila po připomínkování: Kateřina Smejkalová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Příloha: Žádost o souhlas se jmenováním členů Vědecké rady FSE UJEP 

 (seznam navržených členů) 
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Ústí nad Labem, 10. 6. 2025 

 

Žádost o souhlas se jmenováním členů Vědecké rady FSE UJEP 

 

Vážená paní předsedkyně, 

dle § 27 odst. 1 písm. f) zákona 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění 

některých zákonů (zákon o vysokých školách), čl. 13 odst. 2 Statutu FSE UJEP a čl. 3 odst. 4 

Jednacího řádu Vědecké rady FSE UJEP žádám Akademický senát FSE UJEP o souhlas se 

jmenováním níže uvedených osob za členy Vědecké rady FSE UJEP, a to s účinností 

od 23. 6. 2025. 

Interní členové Vědecké rady FSE UJEP: 

 doc. PhDr. Ing. Martin Boďa, Ph.D. 

o Katedra financí a účetnictví FSE UJEP 

 doc. Ing. Petr Hlaváček, Ph.D.  

o Katedra regionálního rozvoje a veřejné správy FSE UJEP 

 doc. PhDr. Václav Houžvička, Ph.D. 

o Katedra práva a politologie FSE UJEP 

 doc. ThDr. Mgr. Slávka Karkošková, PhD.  

o Katedra sociální práce FSE UJEP 

 doc. RNDr. Jaroslav Koutský, Ph.D.  

o Katedra regionálního rozvoje a veřejné správy FSE UJEP 

 doc. PhDr. Pavel Kuchař, CSc.  

o Katedra sociální práce FSE UJEP 

 doc. Ing. Alena Maaytová, Ph.D. 

o Katedra financí a účetnictví FSE UJEP 

 doc. Mgr. Ing. Pavol Minárik, Ph.D.  

o Katedra ekonomie a managementu FSE UJEP 

 doc. Mgr. Pavel Raška, Ph.D. 

o Katedra geografie PřF UJEP 

 doc. Ing. Lenka Slavíková, Ph.D.  
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o Katedra regionálního rozvoje a veřejné správy FSE UJEP 

 doc. Ing. Pavla Vrabcová, Ph.D. 

o Katedra ekonomie a managementu FSE UJEP 

 doc. RNDr. Marta Žambochová, Ph.D. 

o Katedra matematiky a informatiky FSE UJEP 

 

Externí členové Vědecké rady FSE UJEP: 

 doc. Mgr. Ondřej Hora, Ph.D. 

o Fakulta sociálních studií, Masarykova univerzita 

 doc. Mgr. Daniela Jobertová, Ph.D. 

o Divadelní fakulta, Akademie múzických umění v Praze 

 doc. PhDr. Adéla Mojžíšová, Ph.D.  

o Zdravotně sociální fakulta, Jihočeská univerzita v Českých Budějovicích 

 doc. Ing. Petra Pártlová, Ph.D. 

o Ústav podnikové strategie, Vysoká škola technická a ekonomická v Českých 

Budějovicích 

 doc. Ing. Viktor Prokop, Ph.D. 

o Fakulta ekonomicko-správní, Univerzita Pardubice 

 doc. RNDr. Petr Rumpel, Ph.D. 

o Přírodovědecká fakulta, Ostravská univerzita 

 doc. Ing. Barbora Slintáková, Ph.D. 

o Fakulta financí a účetnictví, Vysoká škola ekonomická v Praze 

 prof. Ing. Miroslav Žižka, Ph.D. 

o Ekonomická fakulta, Technická univerzita v Liberci 

 

 

S poděkováním a pozdravem 

 

 

Ing. Miroslav Kopáček, Ph.D. 

děkan FSE UJEP 


